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Szanowny Panie Premierze, 
jako osoby prowadzące działalność gospodarczą z niepokojem 

przyglądamy się procesowi legislacyjnemu przy tworzeniu zmian podatkowych, 
które według zapowiedzi mają wejść z początkiem 2022 roku w ramach tzw. 
Polskiego Ładu.  

Nasza uwaga skupiona jest szczególnie na skutkach finansowych, jakie 
w/w zmiany spowodują dla budżetów naszych przedsiębiorstw. Obawiamy się 
wzrostu kosztów usług oraz produkcji, co negatywnie przełoży się na ceny  
w okresie zwiększonej inflacji. Większość z nas na co dzień zatrudnia osoby, 
których utrzymanie w naszych firmach będzie coraz trudniejsze – co 
niekorzystnie wpłynie na rynek pracy. 

Nasza obawa wiąże się również ze skomplikowaniem prawa wraz  
z wprowadzanymi przepisami. Zasady fiskalne oraz te dotyczące prowadzenia 
działalności gospodarczej w naszej ocenie powinny być jasne, przejrzyste  
i stabilne.  

Niepokoi nas również możliwa zmiana faktycznego udziału samorządów  
w podatku PIT, z którego często tworzona jest dla nas infrastruktura  
i możliwości inwestycyjne. Samorządy mogą być zmuszone szukać pieniędzy  
w kieszeniach przedsiębiorców poprzez niekorzystne zmiany w lokalnych 
podatkach.  

Uważamy jednocześnie, że po okresie utrudnień w prowadzeniu 
działalności gospodarczej spowodowanych pandemią, potrzeba nowych 
impulsów i ułatwień, które poprawią naszą sytuację a pracownikom dadzą 
stabilność zatrudnienia. Przedsiębiorcom potrzebna jest zwiększona swoboda 
inwestowania, która będzie prawdziwym impulsem w poprawie sytuacji 
gospodarczej Polski.  

Wszystkie działające w Polsce przedsiębiorstwa powinny mieć równe 
prawa prowadzenia działalności bez względu na pochodzenie kapitału, a także 
uczciwie płacić podatki i inne daniny w podobnej wysokości. 
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